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Chester is more than a picture book. It is a story told, and retold, by dueling
author-illustrators. Melanie Watt starts out with the story of a mouse in a house. Then
Melanie's cat, Chester, sends the mouse packing and proceeds to cover the pages with
rewrites from his red marker, and the gloves are off.Melanie and her mouse won't take
Chester's antics lying down. And Chester is obviously a creative powerhouse with
confidence to spare. Where will this war of the picture-book makers lead? Is it a
one-way ticket to Chesterville, or will Melanie get her mouse production off the
ground?

作者介绍:

目录:

Chester_下载链接1_

标签

英语

育儿

美国

绘本

童书

评论

2016.12.27，Toronto Public
Library。超搞笑！主人要画一本小老鼠为主角的绘本，然而她的那只又自恋又嫉妒的猫
各种捣乱，修改故事情节，把老鼠送到了夏威夷，带回来一只只吃胡萝卜的狗，挡镜头
不让小老鼠出现，或者干脆在故事一开始就举一块写着THE
END的牌子捣乱。最终，主人满足他想做主角的愿望，为他画了一本绘本故事，情节是
，这只自认帅气无比的猫穿上了粉红裙。。。这是一本不是故事的故事，绘本中穿插了
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主人和猫互相拆台的各种互动，我和心双双笑翻！
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